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Årsmöte 2024, Sida 1 av 6 
ÅRSMÖTET 2024  

För den ideella föreningen 

Smedjebackens Skytteförening 

Med hemort i 

Smedjebackens kommun 

Bildad den 

10:e augusti 1901 

Mötets datum 

14:e april 2023 kl:13,00 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

 

Av 38 st röstberättigade var 13 st närvarande. 

Mötet godkände röstlängden. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 
Mattias Lind valdes till ordförande för mötet. 
Linus Saha valdes till sekreterare för mötet. 
 

3. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare. 
 
Jan-Åke Börjesson och Niclas Carlman valdes till protokolljusterare tillika rösträknare för mötet. 
 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 
Vi har skickat brev till 55 medlemmar och epost till 94 medlemmar,  
samt annonserat på hemsidan och facebook. 
Mötet bekräftade att det både kommit epost, brev och att det synts på både Facebook och på 
hemsidan. 
 

5. Fastställande av föredragningslista. 
 
Mötet godkände föredragningslistan. 
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Årsmöte 2024, Sida 2 av 6 

6. Verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse.  
a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
 

Antal medlemmar 

-2023 81 

-2022 125 

-2021 134 

-2020 117 

-2019 87 

-2018 64 

Förväntat 2023 (baserat på trend 2018-2022) 

 

130 

 

Ordförande förklarade att föreningsårets 2023 samarbete i styrelsen har av flertalet anledningar varit 
lite utmanande och att några av styrelsen funktioner halkat efter. Så kan det bli och vi får ta lärdom och 
jobba på att bli mer samspelta. Vi har i alla fall haft en jättelyckad arbetsdag och åtgärdat taket på 
skjutvallen 300 M och allmänt städat av vårat område, vi har byggt målstativ och vi grillade hamburgare, 
allt som sig bör på en arbetsdag. 
 
Det låga medlemsantalet beror troligen på att konto- och medlemsregister tillsammans med 
föreningens kontaktformulär behövts mer tillsyn, samt att julbrevet verkligen gör det sista lilla extra 
med att få in medlemsavgifterna och nå ut. Av de 149 kallade till mötet kom 13, där några inte ens fått 
kallelsen. Vi kan bara konstatera att vi måste ta ett omtag med rutiner och även ett omtag om de ansvar 
vi tar på oss som förtroendevalda. 

 
b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 
 

Ingångssaldo 2023-01-01 42259,67 

Utgångssaldo 2023-12-31 41032,14 

Resultat för året 2023 -1227,53 

 

Beskrivning Belopp 

Anläggningsunderhåll -8477,00 

Bankkostnad -1300,00 

Bidrag 5000,00 

El -2980,00 

Förbundsanslutning -1700,00 

Försäkring -3508,00 

Medlemsadministration -906,53 

Medlemsavgift 12644,00 

Resultat -1227,53 

 
Ordförande gick igenom föreningens ekonomi som ser god ut trots det lägre medlemsantalet. Medlem 
räknas man som när man betalat sin medlemsavgift, och troligen har gamla/nya medlemmar missats. 
 
Arbetsdagen är den som förklarar att vi fick ett negativt resultat under 2023, det i sig är inte 
alarmerande då arbetsdagen innebar inskaffande av tak och byggmaterial. Under året har vi även, 
äntligen, lyckats avsluta elabbonemanget. 
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Årsmöte 2024, Sida 3 av 6 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste- 

verksamhets/räkenskapsåret. 

 

Föreningens revisorer genomförde revisionen i ett Teams-möte, de få pappersfakturot som föreningen 

hanterade fanns i sin pärm, de digitala fakturorna kom fram till slut, och medelst stickprov bland 

fakturorna kunde konstaterats att de hanterats rätt. Närvarande revisor bekräftade även att styrelsen 

skött sig och att förvaltningsberättelsen stämmer. 

Revisorerna lämnade även en kommentar om bättre framförhållning kommande år. 

Revisorerna rekommenderade mötet att bevilja Styrelsen för 2023 ansvarsfrihet. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

 

Mötet beviljade styrelsen ansvarfrihet för föreningsåret 2023. 
 

9. Fastställande av medlemsavgifter. 

 

Bibehålla de nivåer vi haft 2023 

• 300 kr det första året 

• 150 kr påföljande år 

Enskilda grenar kan ha utökade avgifter. 

• Cowboy Action Shooting 450 kr vid medlems inträde 

• Fritt Gevär 150 kr per år 

 

Medlem som är 18 år eller äldre som även skjuter fritt gevär betalar vi anslutning till föreningen 450 för 

det första året, och 300 kr påföljande år. Om man enbart skjuter SvSSF’s reglemente betalar man 300 kr 

för det första året och 150 kr påföljande år, väljer man att ansluta sig till någon av grenarna under 

befintligt år gör man en kompletterande inbetalning för grenen.  

 

Är man medlem i SWSf så betalar man även in den förbundsavgiften till föreningen som sedan gör en 

klumpinbetalning för föreningens SWSf-medlemmar. Vad den enskilda summan blir beror på hur man 

har sin anslutning till SWSf. 

 

Man betalar in medlemskapet på föreningens plusgiro 24694-2 och anger sitt personnummer som 

betalningsreferens, betalar man för flera medlemmar eller att det är komplicerade avgifter skickar man 

epost till kassor@skyttarna.se eller på annat sätt tar kontaklt med kassören. 

 

Om våran kassör inte riktigt vet hur inbetalningen ska distribueras försöker vi ta kontakt med den 

enskilde medlemmen. 
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Årsmöte 2024, Sida 4 av 6 

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 

verksamhets/räkenskapsåret. 

 

Betalade medlemskap 2024-04-14 38 

Förväntat 2024 (baserat på faktiska medlemmar 2023) 95 

Förväntat 2024 (baserat på trend 2018-2022) 150 

Förväntat 2024 (baserat på utskick 2024 och 5 % tillväxt) 156 

 

För det kommande året finns det ingen ny verksamhetsplan utan tidigare beslutad plan tillsammans 

med en uppstädning av de styrelsearbeten som halkat efter. Löpande älg på 300 M ligger fortsatt kvar i 

prototypstadiet och kommer fortsatt arbetas med.  

 

Styrelsen kommer även utannonsera en eller två arbetsdagar; våren och hösten. 

 

Vi ska även arbeta med våran värdegrund, medlemmar i våran förening ska bemöta varandra med 

ömsesidig respekt. Vid meningsskiljaktigheter får vi civiliserat acceptera att vi inte alltid kan tycka lika. 

Personpåhopp oavsett om man tycker olika eller om man tycker att det är ostädat eller annat dåligt 

beteende accepteras inte. Tillsammans som en förening arbetar vi tillsammans mot samma mål, oavsett 

om man är medlem eller del i föreningens funktioner. Konstruktiv kritik innebär att man konstaterar att 

det finns en brist och att man gemensamt diskuterar fram en åtgärdsplan. 

  
11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

 

Inga motioner, annat än en påbörjad motion om utökad avgift för  grenen Fritt Gevär. 
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Årsmöte 2024, Sida 5 av 6 

12. Val av styrelse det kommande året 
 
Samtliga medlemmar enl. nedan tabell är valda och klubbade av mötet. 

 

Roll Vald vid årsmötet 2023 Period Vald Avgår 

Ordförande Mattias Lind (Återvald) 1år 2024 2025 

Ledamot/Sekreterare Daniel Trendier 2år 2024 2026 

Ledamot/Kassör Hans-Olof Ludvigsson 2år 2024 2026 

Ledamot 
Bo Lambrell (Kvarstår från föregående 
årsmöte) 

2år 2023 2025 

Ledamot 1) Niclas Carlman 1år 2024 2025 

Suppleant Mikael Sirén (Återvald) 1år 2024 2025 

Suppleant Styrbjörn Andrén 1år 2024 2025 

Valberedning Peter Karlsson 1år 2024 2025 

Valberedning Anders Haqvinsson 1år 2024 2025 

Revisor Jan-Åke Börjsesson (Återvald) 1år 2024 2025 

Revisor Rickard Wickman 1år 2024 2025 

Revisorsuppleant Tony Grönlund 1år 2024 2025 

 
1) Detta val sattes till ett (1) år denna gången för att justera för styrelsens 

mandatperioder. Detta för att garantera att hälften av styrelsens ledamoter 
normalt kvarstår efter ett årsmöte. 
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Årsmöte 2024, Sida 6 av 6 

13. Övriga frågor 

 

a. Ordförande föreslog att den nya styrelsens Ordförande, Ledamoter och Suppleanter genomför 

en teambildande middag och minikonferens på t ex Vanbo Herrgård eller liknande för att 

sammansvetsa gruppen och konstruktivt jobba fram en gemensam verksamhetsplan får året. 

Detta är aktivitet man kan få bidrag för, och i övrigt sponsrar föreningen den här aktiviteten. 

Mötet röstade för detta förslaget. 

 

b. Det har uppmärksammats att det ofta är ostädat när man kommer till skjutbanan. Trasiga mål, 

och avancerade målspel lämnade ute i skjutbanan, målställningar inte inburna under tak, hylsor 

och cigarettfimpar på marken vid skjutplaserna och så vidare. Detta påpekas också ofta i 

föreningens gruppkanaler. Det är inte ok att lämna skjutbanan ostädad helt enkelt, och skytte 

bör ej heller påbörjas inna det är uppstädat. Mötet var rörande överrens om att det måste ju 

vara andra än föreningens medlemmar som är ansvarioga för nedskräpningen. Även avancerade 

målspel tillhörande speciella grenar hittas ofta sönderskjutna. Mötet beslutade att det ska sättas 

upp tydligare instruktioner i första hand. 

 

c. Tillhörande föregående punkt kom även frågan upp om man som medlem kommer till 

skjutbanan och det finns nån man inte känner igen där. Så kan det ju vara för vi är ju många 

medlemmar. Frågan var hur man ska göra då? Ordförande sa att det bästa man kan göra är att 

säga hej och fråga om personen är medlem, gärna göra en egen notering och kontakta 

ordförande, och är personen inte medlem får man be denne att avlägsna sig. Är man inte 

betalande medlem i föreningen är det grovt vapenbrott om man avfyrar vapen på skjutbanan. 

Det är strängeligen förbjudet att använda banan om man inte är medlem. Det enda undantaget 

är gästskyttar till andra medlemmar. En gästskytt är direkt eller indirekt inbjuden till aktivitet och 

det är ok. Betalande medlemmar som inte har koden till hänglåset tar kontakt med styrelsen 

eller banchefen, och vid verifierat medlemskap lämnas koden ut. Låser du upp är du också 

ansvarig för låsandet, och lämnar du skjutbanan innan andra medlemmar lämnar du över 

ansvaret för låsande till en annan medlem. En icke-medlem som ombeds avlägsna sig men 

vägrar bör lämnas, är det bara denne och du där så kan du ju också låsa bommen, därefter tar du 

kontakt med banchefen, ordförande eller annan styrelsemedlem, och kanske även ringer 

polisen. Vi kommer sätta upp mer information om detta på skjutbanan. 

 

Med detta avslutades mötet och alla närvarande avtackades för sitt deltagande. 

 

Samtliga medlemmar enl. nedan tabell är valda och klubbade av mötet. 
 
Årsmötet justeras och signeras digital med BankID, först av justerare därefter av mötets ordförande och 
sekreterare. 
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Årsmöte 2024, Sida 1 av 6 
ÅRSMÖTET 2024  


För den ideella föreningen 


Smedjebackens Skytteförening 


Med hemort i 


Smedjebackens kommun 


Bildad den 


10:e augusti 1901 


Mötets datum 


14:e april 2023 kl:13,00 


 


1. Fastställande av röstlängd för mötet. 


 


Av 38 st röstberättigade var 13 st närvarande. 


Mötet godkände röstlängden. 


 


2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 
Mattias Lind valdes till ordförande för mötet. 
Linus Saha valdes till sekreterare för mötet. 
 


3. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare. 
 
Jan-Åke Börjesson och Niclas Carlman valdes till protokolljusterare tillika rösträknare för mötet. 
 


4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 
Vi har skickat brev till 55 medlemmar och epost till 94 medlemmar,  
samt annonserat på hemsidan och facebook. 
Mötet bekräftade att det både kommit epost, brev och att det synts på både Facebook och på 
hemsidan. 
 


5. Fastställande av föredragningslista. 
 
Mötet godkände föredragningslistan. 
 


  







Årsmöte 2024, Sida 2 av 6 


6. Verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse.  
a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
 


Antal medlemmar 


-2023 81 


-2022 125 


-2021 134 


-2020 117 


-2019 87 


-2018 64 


Förväntat 2023 (baserat på trend 2018-2022) 


 


130 


 


Ordförande förklarade att föreningsårets 2023 samarbete i styrelsen har av flertalet anledningar varit 
lite utmanande och att några av styrelsen funktioner halkat efter. Så kan det bli och vi får ta lärdom och 
jobba på att bli mer samspelta. Vi har i alla fall haft en jättelyckad arbetsdag och åtgärdat taket på 
skjutvallen 300 M och allmänt städat av vårat område, vi har byggt målstativ och vi grillade hamburgare, 
allt som sig bör på en arbetsdag. 
 
Det låga medlemsantalet beror troligen på att konto- och medlemsregister tillsammans med 
föreningens kontaktformulär behövts mer tillsyn, samt att julbrevet verkligen gör det sista lilla extra 
med att få in medlemsavgifterna och nå ut. Av de 149 kallade till mötet kom 13, där några inte ens fått 
kallelsen. Vi kan bara konstatera att vi måste ta ett omtag med rutiner och även ett omtag om de ansvar 
vi tar på oss som förtroendevalda. 


 
b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 
 


Ingångssaldo 2023-01-01 42259,67 


Utgångssaldo 2023-12-31 41032,14 


Resultat för året 2023 -1227,53 


 


Beskrivning Belopp 


Anläggningsunderhåll -8477,00 


Bankkostnad -1300,00 


Bidrag 5000,00 


El -2980,00 


Förbundsanslutning -1700,00 


Försäkring -3508,00 


Medlemsadministration -906,53 


Medlemsavgift 12644,00 


Resultat -1227,53 


 
Ordförande gick igenom föreningens ekonomi som ser god ut trots det lägre medlemsantalet. Medlem 
räknas man som när man betalat sin medlemsavgift, och troligen har gamla/nya medlemmar missats. 
 
Arbetsdagen är den som förklarar att vi fick ett negativt resultat under 2023, det i sig är inte 
alarmerande då arbetsdagen innebar inskaffande av tak och byggmaterial. Under året har vi även, 
äntligen, lyckats avsluta elabbonemanget. 
 







Årsmöte 2024, Sida 3 av 6 


7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste- 


verksamhets/räkenskapsåret. 


 


Föreningens revisorer genomförde revisionen i ett Teams-möte, de få pappersfakturot som föreningen 


hanterade fanns i sin pärm, de digitala fakturorna kom fram till slut, och medelst stickprov bland 


fakturorna kunde konstaterats att de hanterats rätt. Närvarande revisor bekräftade även att styrelsen 


skött sig och att förvaltningsberättelsen stämmer. 


Revisorerna lämnade även en kommentar om bättre framförhållning kommande år. 


Revisorerna rekommenderade mötet att bevilja Styrelsen för 2023 ansvarsfrihet. 


8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 


 


Mötet beviljade styrelsen ansvarfrihet för föreningsåret 2023. 
 


9. Fastställande av medlemsavgifter. 


 


Bibehålla de nivåer vi haft 2023 


• 300 kr det första året 


• 150 kr påföljande år 


Enskilda grenar kan ha utökade avgifter. 


• Cowboy Action Shooting 450 kr vid medlems inträde 


• Fritt Gevär 150 kr per år 


 


Medlem som är 18 år eller äldre som även skjuter fritt gevär betalar vi anslutning till föreningen 450 för 


det första året, och 300 kr påföljande år. Om man enbart skjuter SvSSF’s reglemente betalar man 300 kr 


för det första året och 150 kr påföljande år, väljer man att ansluta sig till någon av grenarna under 


befintligt år gör man en kompletterande inbetalning för grenen.  


 


Är man medlem i SWSf så betalar man även in den förbundsavgiften till föreningen som sedan gör en 


klumpinbetalning för föreningens SWSf-medlemmar. Vad den enskilda summan blir beror på hur man 


har sin anslutning till SWSf. 


 


Man betalar in medlemskapet på föreningens plusgiro 24694-2 och anger sitt personnummer som 


betalningsreferens, betalar man för flera medlemmar eller att det är komplicerade avgifter skickar man 


epost till kassor@skyttarna.se eller på annat sätt tar kontaklt med kassören. 


 


Om våran kassör inte riktigt vet hur inbetalningen ska distribueras försöker vi ta kontakt med den 


enskilde medlemmen. 


 


  







Årsmöte 2024, Sida 4 av 6 


10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 


verksamhets/räkenskapsåret. 


 


Betalade medlemskap 2024-04-14 38 


Förväntat 2024 (baserat på faktiska medlemmar 2023) 95 


Förväntat 2024 (baserat på trend 2018-2022) 150 


Förväntat 2024 (baserat på utskick 2024 och 5 % tillväxt) 156 


 


För det kommande året finns det ingen ny verksamhetsplan utan tidigare beslutad plan tillsammans 


med en uppstädning av de styrelsearbeten som halkat efter. Löpande älg på 300 M ligger fortsatt kvar i 


prototypstadiet och kommer fortsatt arbetas med.  


 


Styrelsen kommer även utannonsera en eller två arbetsdagar; våren och hösten. 


 


Vi ska även arbeta med våran värdegrund, medlemmar i våran förening ska bemöta varandra med 


ömsesidig respekt. Vid meningsskiljaktigheter får vi civiliserat acceptera att vi inte alltid kan tycka lika. 


Personpåhopp oavsett om man tycker olika eller om man tycker att det är ostädat eller annat dåligt 


beteende accepteras inte. Tillsammans som en förening arbetar vi tillsammans mot samma mål, oavsett 


om man är medlem eller del i föreningens funktioner. Konstruktiv kritik innebär att man konstaterar att 


det finns en brist och att man gemensamt diskuterar fram en åtgärdsplan. 


  
11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 


 


Inga motioner, annat än en påbörjad motion om utökad avgift för  grenen Fritt Gevär. 
  







Årsmöte 2024, Sida 5 av 6 


12. Val av styrelse det kommande året 
 
Samtliga medlemmar enl. nedan tabell är valda och klubbade av mötet. 


 


Roll Vald vid årsmötet 2023 Period Vald Avgår 


Ordförande Mattias Lind (Återvald) 1år 2024 2025 


Ledamot/Sekreterare Daniel Trendier 2år 2024 2026 


Ledamot/Kassör Hans-Olof Ludvigsson 2år 2024 2026 


Ledamot 
Bo Lambrell (Kvarstår från föregående 
årsmöte) 


2år 2023 2025 


Ledamot 1) Niclas Carlman 1år 2024 2025 


Suppleant Mikael Sirén (Återvald) 1år 2024 2025 


Suppleant Styrbjörn Andrén 1år 2024 2025 


Valberedning Peter Karlsson 1år 2024 2025 


Valberedning Anders Haqvinsson 1år 2024 2025 


Revisor Jan-Åke Börjsesson (Återvald) 1år 2024 2025 


Revisor Rickard Wickman 1år 2024 2025 


Revisorsuppleant Tony Grönlund 1år 2024 2025 


 
1) Detta val sattes till ett (1) år denna gången för att justera för styrelsens 


mandatperioder. Detta för att garantera att hälften av styrelsens ledamoter 
normalt kvarstår efter ett årsmöte. 


  







Årsmöte 2024, Sida 6 av 6 


13. Övriga frågor 


 


a. Ordförande föreslog att den nya styrelsens Ordförande, Ledamoter och Suppleanter genomför 


en teambildande middag och minikonferens på t ex Vanbo Herrgård eller liknande för att 


sammansvetsa gruppen och konstruktivt jobba fram en gemensam verksamhetsplan får året. 


Detta är aktivitet man kan få bidrag för, och i övrigt sponsrar föreningen den här aktiviteten. 


Mötet röstade för detta förslaget. 


 


b. Det har uppmärksammats att det ofta är ostädat när man kommer till skjutbanan. Trasiga mål, 


och avancerade målspel lämnade ute i skjutbanan, målställningar inte inburna under tak, hylsor 


och cigarettfimpar på marken vid skjutplaserna och så vidare. Detta påpekas också ofta i 


föreningens gruppkanaler. Det är inte ok att lämna skjutbanan ostädad helt enkelt, och skytte 


bör ej heller påbörjas inna det är uppstädat. Mötet var rörande överrens om att det måste ju 


vara andra än föreningens medlemmar som är ansvarioga för nedskräpningen. Även avancerade 


målspel tillhörande speciella grenar hittas ofta sönderskjutna. Mötet beslutade att det ska sättas 


upp tydligare instruktioner i första hand. 


 


c. Tillhörande föregående punkt kom även frågan upp om man som medlem kommer till 


skjutbanan och det finns nån man inte känner igen där. Så kan det ju vara för vi är ju många 


medlemmar. Frågan var hur man ska göra då? Ordförande sa att det bästa man kan göra är att 


säga hej och fråga om personen är medlem, gärna göra en egen notering och kontakta 


ordförande, och är personen inte medlem får man be denne att avlägsna sig. Är man inte 


betalande medlem i föreningen är det grovt vapenbrott om man avfyrar vapen på skjutbanan. 


Det är strängeligen förbjudet att använda banan om man inte är medlem. Det enda undantaget 


är gästskyttar till andra medlemmar. En gästskytt är direkt eller indirekt inbjuden till aktivitet och 


det är ok. Betalande medlemmar som inte har koden till hänglåset tar kontakt med styrelsen 


eller banchefen, och vid verifierat medlemskap lämnas koden ut. Låser du upp är du också 


ansvarig för låsandet, och lämnar du skjutbanan innan andra medlemmar lämnar du över 


ansvaret för låsande till en annan medlem. En icke-medlem som ombeds avlägsna sig men 


vägrar bör lämnas, är det bara denne och du där så kan du ju också låsa bommen, därefter tar du 


kontakt med banchefen, ordförande eller annan styrelsemedlem, och kanske även ringer 


polisen. Vi kommer sätta upp mer information om detta på skjutbanan. 


 


Med detta avslutades mötet och alla närvarande avtackades för sitt deltagande. 


 


Samtliga medlemmar enl. nedan tabell är valda och klubbade av mötet. 
 
Årsmötet justeras och signeras digital med BankID, först av justerare därefter av mötets ordförande och 
sekreterare. 
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    "sign_ip": "83.188.209.182",
    "full_name": "Linus Ari Saha",
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    "signed_files": [
      {
        "sha256": "eb574796cd2a09b50a408ee0fb44069242fd0bbb125022314abe4690cb259647",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 355058
      }
    ],
    "sign_time": "2024-04-14T18:38:25.739Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 01 Smedjebackens Skytteförening, Årsmöte 2024 Protokoll, Rev 2024-04-14_0001.pdf\nStorlek: 355058 byte\nHashvärde SHA256: eb574796cd2a09b50a408ee0fb44069242fd0bbb125022314abe4690cb259647",
    "id_service": "bankid_v5"
  },
  {
    "personal_id": "se197207137113",
    "sign_ip": "213.67.240.24",
    "full_name": "MATTIAS LIND",
    "signature_data": "{\"orderRef\":\"6a953237-ba8c-4fb9-9aba-cae438b97a54\",\"status\":\"complete\",\"completionData\":{\"user\":{\"personalNumber\":\"197207137113\",\"name\":\"MATTIAS LIND\",\"givenName\":\"MATTIAS\",\"surname\":\"LIND\"},\"device\":{\"ipAddress\":\"213.67.240.24\"},\"cert\":{\"notBefore\":\"1687903200000\",\"notAfter\":\"1845669599000\"},\"signature\":\"\",\"ocspResponse\":\"MIIHnQoBAKCCB5YwggeSBgkrBgEFBQcwAQEEggeDMIIHfzCCATKhgY4wgYsxCzAJBgNVBAYTAlNFMSowKAYDVQQKDCFOb3JkZWEgQmFuayBBYnAsIGZpbGlhbCBpIFN2ZXJpZ2UxEzARBgNVBAUTCjUxNjQxMTE2ODMxOzA5BgNVBAMMMk5vcmRlYSBBYnAgQ3VzdG9tZXIgQ0EzIHYxIGZvciBCYW5rSUQgT0NTUCBTaWduaW5nGA8yMDI0MDQxNDE4MzkyOVowWDBWMEEwCQYFKw4DAhoFAAQUrQbDdNB51yDtqIDr6DogDHw1l3MEFHltH3mkwVyhUyXDDCwssGtoQwL4Aghib6B9xgH7jIAAGA8yMDI0MDQxNDE4MzkyOVqhNDAyMDAGCSsGAQUFBzABAgEB\/wQgO2zXt1NvA2BHemFx7ZRmNVtPa5TDbew6yGdSfwhEB78wDQYJKoZIhvcNAQELBQADggEBAKZvcaGZ\/78XQGTKxNc9+XGrQcev6kYzuluDuJnQ3q7CTbB16nO+ddDF2u+oVSUFTuqajNJFFS5QNh7foP9UKY2op1BsS5b4LhpkoAKf6MnSFb4m9c28S6Z7McKsoSYlGkzfKPgCH2ZflU8VoGC5DDUB6qIrgDP65WBSvX2B6zUXyCt7hI+7ddYxzOv2ftLx0PkJV9hKQeM+4KwoYWkjiiVVbzySMwJ+zUCqYN7McZczzjA5AWt0j6PQTGoLmsqO7ep3Apza8KcudBDKOhY8l5T+Y\/NV+XtL\/xX5x8jhWN1Hpot567bPsWIqgfN+mt7EiKrkSpOeLqu8sgeTUArjIVegggUxMIIFLTCCBSkwggMRoAMCAQICCD4by9DFDX7\\/YUZnW1J5+L1r3YOTVMK6UAI0pneXKuD7hUH5oTdAkGJIRFEH63kSD0JkwBZCK0Ogu7bkMxIPOM5TjwStVHA3ubfye74pzSVqqP6tfDVBJ\/xxBkHDLMr0dIQ9QVLwMCyOUAjvziUYS76BtRiFlNHT\/6dfuULq7f8BqD+IqdAQBVkLdHsRyTehGZfG20EaHlry4LobxzFfFKnTnkugETmrzRY6\/Hh53bxcTgVNlE6XR+3AgMBAAGjgZwwgZkwDAYDVR0TAQH\/BAIwADAfBgNVHSMEGDAWgBR5bR95pMFcoVMlwwwsLLBraEMC+DATBgNVHSAEDDAKMAgGBiqFcE4BATAPBgkrBgEFBQcwAQUEAgUAMBMGA1UdJQQMMAoGCCsGAQUFBwMJMB0GA1UdDgQWBBRHxwJGTwyJYAeyklDLwDiUjXEK2jAOBgNVHQ8BAf8EBAMCBkAwDQYJKoZIhvcNAQELBQADggIBADVkr\/C\/j8T0mnAnZpassluZ6gFx+gq0oFLqTkV0JbOI4Pu9YjupvoJGhJf5s2m3WnnFi5U3nFNORIL8kRdN05YDerHK\/LVnHKr5p2SXoivQitGCSe9nGg4vYzHrr8J5KPdPh0CD5CmeEiLT5b9EDkJxAY\/qJLhgHxl8IzqGFqylmeOnZztpGptQt6sN0zJ+TirtB7pjskcwWGsroXBqd7oLBGydErCrnpYXkxWUpF5oCJu4neNfnMtGv32gdDcMB+G6ZmCqcg8\/Bk0sv+VOfPna38N85XHWcWKbJuyso0gWHwzQQCmXU5XP15ie\/X1GpoLesDJZkIInCpRbJp95pGsL9SO7UGfXiCoSD6KBWoeaiA1QUrRDjsQn7sWRXtN2rNSk1cothrlmMnudjpuum9X3BIi2+jvGyjofhrtUYA4Mb5EbMsyQjNA83AV5u5dd7PNuQKPim1k2sRuiyaOQRoxMKkPTmek82fVk02PLGcK6RohrWm+hN8XKCGUOdVoGTx2UJRRhFzRP98V3ImiTbeFmDihOdUi1aG7aQJU6h8cGLzcKGE8PoWUBvxN+2rUL0yU1a\/oDd47rzBLJBOcHUVF3yBYWpjHdijLBSlIsm\/RBSMkB+20zcrjnc6FRhskl3H7p6DrpN1ymsFbkLdDrlBXV2C\/U2FwBkGnteuQk252P\"}}",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "eb574796cd2a09b50a408ee0fb44069242fd0bbb125022314abe4690cb259647",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 355058
      }
    ],
    "sign_time": "2024-04-14T18:39:29.562Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 01 Smedjebackens Skytteförening, Årsmöte 2024 Protokoll, Rev 2024-04-14_0001.pdf\nStorlek: 355058 byte\nHashvärde SHA256: eb574796cd2a09b50a408ee0fb44069242fd0bbb125022314abe4690cb259647",
    "id_service": "bankid_v5"
  },
  {
    "personal_id": "se198601140216",
    "sign_ip": "95.196.5.73",
    "full_name": "NICLAS CARLMAN",
    "signature_data": "{\"orderRef\":\"ab95d3f0-9e75-4882-9515-4b8298a09f7d\",\"status\":\"complete\",\"completionData\":{\"user\":{\"personalNumber\":\"198601140216\",\"name\":\"NICLAS CARLMAN\",\"givenName\":\"NICLAS\",\"surname\":\"CARLMAN\"},\"device\":{\"ipAddress\":\"95.196.5.73\"},\"cert\":{\"notBefore\":\"1655330400000\",\"notAfter\":\"1750111199000\"},\"signature\":\"\",\"ocspResponse\":\"MIIHZwoBAKCCB2AwggdcBgkrBgEFBQcwAQEEggdNMIIHSTCCAR+hfDB6MQswCQYDVQQGEwJTRTEbMBkGA1UECgwSU3dlZGJhbmsgQUIgKHB1YmwpMRMwEQYDVQQFEwo1MDIwMTc3NzUzMTkwNwYDVQQDDDBTd2VkYmFuayBDdXN0b21lciBDQTMgdjEgZm9yIEJhbmtJRCBPQ1NQIFNpZ25pbmcYDzIwMjQwNDE0MTgzOTQ3WjBYMFYwQTAJBgUrDgMCGgUABBTaHcRc6oZJylJO+e3rt+UyJtpuqAQUd6QI1q69dCP4A8PX2V5o+CBtwjICCFPKccB0PbqKgAAYDzIwMjQwNDE0MTgzOTQ3WqE0MDIwMAYJKwYBBQUHMAECAQH\/BCB3w\/O7YY8uiZkaXiztD4UorDQukmPs\/LgowWmMfO6S\/DANBgkqhkiG9w0BAQsFAAOCAQEAmyXSviqOxCqH6bfdT7Cap2wlFjiNlUohI5sQvv6QfKV+Cbstp38vSNKWEoZTg\/HITwO7RXh92KuQs1UI0VfsrOBOYMRr30NVPWTrBXXKlGhXN6UFS6gCehtl\/tSk4ewUBmeSJEWZ3qQu0XA9Vl8Kkt9DCNdc6LQlSgoIqQhRZQxMAdd8bBHt1nWvQueUWpt9Kq98qxjHCeX745HZJSYQgynxHGr+xjepuO6+SmOI0eYSMMCIF+O+K56xyFHmZpa76Z6pzctIom4W2Z12KBDpjKuFgM43\\/1nLaQqJwouGKwyuRY9NcLQaxCMVysASIucY3p\/ae7KlQcLpcufaQ5Su9QwgiXBMG12DOP931t2fmveVxgo3tjRhQjVTrvl\/ddk0VA+j82itdG3vsOuqZmPHlcFR6MpXAgLeKi6Jp7n7Ei16UgP7oGQePnPwZPgHJwLKvqsVfGPvnIqgWXbOd2FYYicZvt9VpvS\/o7cWWJLeQp72VIIhUovpLn9z9rHHXBbD7rK8XrZkTTDAF+wBi\/Z4Vz9jkgCLpZuPUCy3UgJvUPrloqNkSkOzVISzhD0gFAgMBAAGjgZwwgZkwDAYDVR0TAQH\/BAIwADAfBgNVHSMEGDAWgBR3pAjWrr10I\/gDw9fZXmj4IG3CMjATBgNVHSAEDDAKMAgGBiqFcE4BATAPBgkrBgEFBQcwAQUEAgUAMBMGA1UdJQQMMAoGCCsGAQUFBwMJMB0GA1UdDgQWBBRf9PwnEBRYs6sf9j9pVQpM8sZLcTAOBgNVHQ8BAf8EBAMCBkAwDQYJKoZIhvcNAQELBQADggIBAIY7lVrXqNsNU1xp\/5gEphP0KFkeKb8yG7KIlNfAE+CexvkiYMw4N8KtYHgZu2z1bcRZiKnB1yCOaK2\/dqrf2iW3dmqrX4bBM0M\/9UuxPYnwU4J7tPUApxQpIE5wh2+Ti\/6VFpS5uwD+Akv976gs5puyUkMxgKceoLXTFS3ZleYstgsms9ZUdI0j1HRsv4jYZdCmuR83tLZCIA2i1iAJECc38nuSWBtbZdCV3D2trVT\/sdvPgVEpvoeeAed3\/Jgc3TwT+LZGZ6zkEXbrwzIEQoxNyWKQjaLpOSVGy0QP2D2sVuHN12Es2iD6DQssVLlZyrwKJKXm\/6aSeeDSQXaRYg10M7IJxDs\/m1P6AeLWurvLxCeJkUWkHYhLoKomd2Rwg5Tl7tEpYPwL2h1gONx15kq+27ju3OT7yMi4D\/HFhOlol9CcmyoxKQbuHrSks\/Oeq7yQXhGUWPoqzmVk7Kj+NrDNGtDZxFZ5U2hdEYpM9nMgKwZhMeFGGgu02o0eoNRXNLgVDj\/XF0uOZus7L7fZP+GIF40aLmgYVzxkMD7xuyRy6wurzpLhpzxgVAab+wqIiWG+LhnEIE3mupj2n\/CBTyGv8nvMlUrkLk2fwqkhwQpOyYfFX4p6Q9ZVwV0BWVhuSJ0LoffGnsJz\/JK0Q3bb+SF7IKSlU7RNtNbqZNp6eOYj\"}}",
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